
 
 

 

 

Liberalerna i Skellefteå · https://skelleftea.liberalerna.se/·  https://www.facebook.com/liberalernaiSkelleftea/ 

Om säker cykelparkering vid 
Anderstorpsgymnasiet 

Fråga till ordföranden för nämnden för support och 
lokaler 
I Norran redovisades för en tid sedan nämnden för support och lokalers svar på en ungdomsmotion 

om cykelparkeringen vid Anderstorpsgymnasiet. Svaret var i korthet att det fortsatt enbart blir 

markering i asfalten. 

Frågan om säkra cykelparkeringar vid bl a gymnasier har drivits av Liberalerna i motioner och 

interpellationer. Skälet är att vi som liberaler menar att vår miljö skulle vinna på att fler använder 

cykel för att ta sig till sin arbetsplats samt att elever och skolpersonal har rätt till säker 

cykelparkering precis som de som arbetar i t ex Stadshuset. 

Jag kan nu konstatera att de styrande Socialdemokraterna inte delar Liberalernas uppfattning. 

Socialdemokraternas beslut leder till ett antal frågor av ekonomisk karaktär för de som trots de 

negativa signaler som skickas till cykelåkare väljer detta transportmedel. 

Med anledning av detta vill jag fråga: 

• Är det till nämnden för support och lokaler de vänder sig för ekonomisk kompensation vars 

cyklar går sönder när de ramlar omkull vid Anderstorpsgymnasiet p g a väder och vind eller 

andra skäl? 

• Är det till nämnden för support och lokaler de vänder sig för ekonomisk kompensation vars 

cyklar stjäls när de inte kunnat låsas fast vid Anderstorpsgymnasiet? 

• Gäller samma ersättningsmöjligheter för de som arbetar på kommunal arbetsplats där 

nämnden för support och lokaler nöjer sig med att rita streck på marken för att markera 

cykelplatser? 
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